
Nieuwjaarswensen 
Afgelopen vrijdag 10 januari vond het KAVA-nieuwjaarsevent plaats. Met een heel mooie 
opkomst van KAVA-TD-klanten, Accountancy-klanten, alle KAVA-leden en de genodigden die 
voor KAVA en het apothekersberoep belangrijk zijn in het KAVA Congrescentrum. Het werd 
opnieuw een geslaagde editie, met verrassende acts, prachtige decoratie, heerlijke catering maar 
vooral veel interactie en goede gesprekken; de afwezigen hadden ongelijk. Later volgen nog foto’s 
op de KAVA Facebookpagina. Hieronder de speech van KAVA-voorzitter Lotte Veraart. 
 
2024 was het jaar van het ‘team’: de eerste keer dat het hele apotheekteam lid kon worden van 
KAVA, ook de FTA’ers en dat aan een zeer voordelig tarief. We mogen dit zeker een succes 
noemen want er werden 226 apotheekteams lid van onze vereniging. Zo is het hele team 
betrokken bij KAVA en blijft  de kennis ‘up to date’ aangezien er verschillende opleidingen 
werden opengesteld voor ieder teamlid. Het is trouwens heel aangenaam om met je 
apotheekteam naar de evenementen te komen zoals op dit nieuwjaarsevent . En dat merken 
we ook aan de opkomst vanavond, die een pak groter is dan vorig jaar. 

2024 was ook het jaar van de implementatie. Het grote aanbod van nieuwe diensten die we 
goed wilden geïntegreerd krijgen in de reguliere werking. Het blijft een constante uitdaging, 
wat iedereen ook  in de praktijk ervaart. KAVA bood verschillende praktijkgerichte sessies aan 
rond medicatienazicht, astma, COPD en personeelsbeleid. Het aantal apotheken dat vaccineert 
zit in stijgende lijn, voor Covid én griep. 

Op de nieuwjaarskaart voor 2025 staan puzzelstukjes afgebeeld die mooi in elkaar passen. 
Hiermee willen we graag verwijzen naar het thema van dit jaar: ‘perfect match’.  

KAVA wil voor haar leden de ‘perfect match’ zijn: steeds blijven vernieuwen en de verschillende 
diensten mee helpen implementeren waardoor de apotheker vlotter en aangenamer kan 
werken. Dit matchen gaat nog veel breder: we willen graag voor élk lid en voor élke klant de 
perfecte match zijn in opleidingen, projecten, activiteiten, advies en vernieuwende inzichten. Ik 
hoop dat jullie niet alleen vanavond maar ook de rest van dit jaar de weg naar KAVA zullen 
blijven vinden. 

‘Perfect match’ is ook een knipoog naar Apomatch dat in het najaar werd gelanceerd. Dit is een 
platform om overnemer en overlater met elkaar in contact te brengen. Ook een bewijs dat 
KAVA blijft vernieuwen door de krachten te bundelen waar mogelijk: in dit geval tussen ACC 
KAVA, KAVA Connect en de eigen IT-afdeling. 

Ook in 2025 staat er veel op de planning en willen we met KAVA, zoals het in onze missie 
beschreven staat, dankzij een proactieve en klantgerichte aanpak de apotheker bijstaan. 
Waarbij de focus dan  ligt op het ondersteunen van innovatie en performant ondernemerschap 
bij onze leden en op wetenschappelijk onderbouwde zorg. 

Nieuwe projecten worden opgestart rond farmaceutische zorg. Recent werd in samenwerking 
met de universiteit van Antwerpen, het project rond de haalbaarheid van screening op 
streptokokken bij faryngitis in de apotheek opgestart. Hierbij werd er toelating gekregen van 
het Ethisch Comité van UZA dat verbonden is aan de universiteit van Antwerpen. 



Een ander project gaat over POCT van diabetespatiënten. Dat project startte reeds vorig jaar 
en wordt nu verder opgeschaald.  

Een primeur: er zal  opnieuw worden samengewerkt met de universiteit van Antwerpen en VUB 
rond een nieuw doctoraat over hypertensie.  

ICA,  Informatiecentrum Apothekers, zal verder werken aan het succesverhaal van 
FarmaContent: een handige tool waarbij de juiste info op het juiste moment aan de balie kan 
opgevraagd worden en zo meegegeven  met de patiënt. Ik wil graag Farmad bedanken voor 
de ontwikkeling van deze tool. 

Ook zijn we in blijde verwachting van het nieuwe softwareprogramma van Farmad dat dit jaar 
verder zal uitgerold worden. Op dit moment werd dit al succesvol geïmplementeerd bij een 
aantal testapotheken.  

Omdat we op de hoogte werden gebracht van verschillende gevallen van agressie in de 
apotheek en we merkten dat de agressie (zowel verbaal als fysiek) toeneemt in de apotheek, 
hebben we vanuit KAVA contact genomen met de gouverneur van Antwerpen, Kathy Berckx, 
om het probleem structureel te kunnen aanpakken. We willen vanuit KAVA inzetten op 
veiligheid en hebben een online meldingsformulier uitgewerkt om elke vorm van agressie te 
melden. Zo kunnen we alles goed in kaart  brengen en meenemen naar een volgend overleg 
met de stad Antwerpen en de provincie. Hierover hoort u meer de volgende dagen.  

2025 is ook het jaar waarop we nieuwe initiatieven willen nemen rond wachtregeling. 

Tot slot staan er ook nog enkele ontspannende activiteiten op de agenda zoals het zomerfeest 
en de quiz. Dit jaar organiseren we ook op 11 mei een familiedag in Bobbejaanland. U mag 
alvast de datum reserveren in uw agenda en hierover zal binnenkort nog extra 
gecommuniceerd worden. 

Ook in 2025 kan je op KAVA rekenen voor een goede belangenbehartiging op lokaal, Vlaams 
en nationaal niveau. Door een actief engagement op verschillende bestuursniveaus, maar net 
zo goed door een uitgebreide netwerking. 

Vanavond vieren we  de KAVA-leden die 10, 25 en 40 jaar zijn afgestudeerd. Zij worden 
getrakteerd op een fles alcoholvrije KAVA-gin.  

Om af te sluiten wil ik met jullie graag het glas heffen en klinken op een aangename, boeiende 
avond en op een succesvol 2025 met een goede gezondheid! 

 

Apr. Lotte Veraart – voorzitter KAVA 


